
Protokół Nr  31/2021 
z posiedzenia  
Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu, 
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 9 grudnia 2021 r. 
(posiedzenie zdalne) 

 

Zdalne obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu – Mariusz Łata stwierdzając quorum  

na podstawie list obecności (lista obecności w załączeniu do protokołu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 13.01. 

 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i 

Sportu obradowali według zaproponowanego porządku obrad (porządek 

obrad w załączeniu do protokołu). 

 

Ad I/ Analiza ładu przestrzennego w kontekście stwarzania 

możliwości  

rozwoju społeczno-gospodarczego jako czynnika 

przeciwdziałającego depopulacji. 

 

Głos zabrał Wiceprezydent Miasta Dominik Smoliński, wyjaśnił, że celem 

analizy jest opis sytuacji oraz procesów mających wpływ na ład 

przestrzenny miasta wynikających z polityki planowania oraz zmian 

demograficznych zachodzących w latach 2014-2020 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. opracowanie ma pozwolić na trafne sformułowanie 

celów i wyznaczenie etapów działania, dzięki którym zaspokojone 

zostaną istniejące potrzeby oraz podjęte próby zahamowania procesu 

depopulacji miasta. W analizie oceniono zawartość aktualnego Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego oraz ustaleń obowiązujących planów 

miejscowych. Ponadto analizie poddano decyzje o warunkach zabudowy 

i zagospodarowania terenu wydane w okresie 01.01.2014-

30.04.2021.pod uwagę wzięto również uwarunkowania rozwoju 

przestrzennego wynikające z istniejącego zagospodarowania i 

występowania m.in.: terenów chronionych, obiektów infrastruktury 

technicznej i drogowej, czy udokumentowanych złóż kopalin. 
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Opracowania składa się z analizy istniejącego stanu planistycznego, 

analizy uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego i ich zmian  

na przestrzeni ostatnich lat, analizy wydanych decyzji o warunkach 

zabudowy i zagospodarowania terenu w ujęciu ilościowym, jakościowym 

i przestrzenno-planistycznym, analizy zmian demograficznych miasta, 

podsumowania i wniosków. 

 

Ad II/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
2022 rok, (projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
 

Głos zabrał Skarbnik Miasta – S. Kijak, informując, że proponuje się 
na rok 2022 pozostawienie stawek podatkowych na poziomie stawek 
obowiązujących w roku 2021. Dodał, że stawki w zakresie podatku  
od nieruchomości pozostają na niezmienionym od 2015 roku, niskim 
poziomie.  
 
W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, 
Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały. 
 

2) określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych  
na rok 2022, (projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
 

Głos zabrał Skarbnik Miasta – S. Kijak, informując, że proponuje się 
na rok 2022 pozostawienie stawek podatkowych od środków 
transportowych na poziomie stawek obowiązujących w roku 2021. 
 
W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, 
Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały. 
 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla potrzeb obliczania 
podatku rolnego na obszarze Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w 
2022 roku, (projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
 

Głos zabrał Skarbnik Miasta – S. Kijak, informując, że proponuje się 
utrzymanie obniżonej ceny żyta w celu wymiaru podatku rolnego  
na poziomie ubiegłego roku tj. 38,00 zł za 1 dt. 
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W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, 
Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały. 
 

4) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Ostrowcu Świętokrzyskim na 2022 rok, (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych UM - J. B. 
Malinowski wyjaśnił, że prowadzenie działań związanych z 
profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz 
reintegracja społeczna osób uzależnionych od alkoholu należy do 
zadań własnych gminy. Realizacja zadań zawartych w Gminnym 
Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Ostrowcu Świętokrzyskim na 2022 rok może odbywać się w 
szczególności poprzez otwarte konkursy ofert lub udzielanie 
zamówień publicznych, a środki finansowe na ich realizację 
pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych. Opłata ta stanowi dochód gminy, który przeznaczony 
jest na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii. Działania przedstawione w Programie 
mają przede wszystkim charakter profilaktyczny i są adresowane 
zwłaszcza do dzieci i młodzieży. Mają również na celu pomoc 
osobom uzależnionym od alkoholu oraz członkom ich rodzin, a także 
pomoc ofiarom i sprawcom przemocy w rodzinie. 
 
W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, 
Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały. 
 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski na lata 2021-2023, (projekt uchwały w załączeniu do 
protokołu) 
 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, 
Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały. 
 

6) pozostawienia bez rozpoznania skargi na Dyrektora Publicznej 
Szkoły Podstawowej Nr 4 w Ostrowcu Świętokrzyskim, (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu) 
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W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, 
Kultury i Sportu przy 5 głosach za, braku głosów przeciwnych i 1 
głosem wstrzymującym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 
 

7) rozpatrzenia petycji wielokrotnej dotyczącej podjęcia przez 
Radę Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego czynności 
uniemożliwiających lub nie dopuszczających do wprowadzenia 
podziału systemu nauki w szkołach podlegających Gminie 
Ostrowiec Świętokrzyski, ze względu na stan zaszczepienia na 
COVID-19. (projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, 
Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały. 

 

Ad III/ Informacja w sprawie podatku leśnego. (Informacja w 
załączeniu do protokołu)  

  
Ad/IV Sprawy różne.  Nie zgłoszono. 
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 13.15. 

 

Protokołowała: Przewodniczył : 

Magdalena Połetek 

Wydział Organizacyjno-Prawny 

Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu 

Mariusz Łata 

 


